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1. överlämna detta tjänsteutlåtande som svar på remiss 

”Fossilbränsleoberoende organisation 2030”. 

 

Ärendet 

Förvaltningen redovisar ärendet i ett tjänsteutlåtande 2014-01-14, 

Dnr 1.7-11-2014. Kommunfullmäktige har antagit målsättningen att 

vara en fossilbränslefri stad år 2050. Kommunstyrelsen ska utreda 

förutsättningarna, möjligheterna och kostnaderna för stadens egen 

organisation att vara fossilbränsleoberoende 2030. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslog nämnden att besluta 

1. överlämna detta tjänsteutlåtande som svar på remiss 

”Fossilbränsleoberoende organisation 2030”. 

 

§ 11 Förvaltningschefens information 

 

Kyrkogårdsnämndens beslut 

 

Nämnden beslutar att 

 

1. godkänna informationen. 

 

 Mats Larsson informerade om Nya krematoriet på 

Skogskyrkogården där det nu pågår intrimning av 

anläggningen med kremeringar. Parallellt genomförs även 

kremationer vid Skogskrematoriet. Den nya anläggningen 

förväntas tas i provdrift om ca 6-7 veckor. Efter en provdrift 

på 30 dagar kan, om allt fungerar, den gamla anläggningen 

Skogskrematoriet tas ur drift. I samband med detta kan 

också invigning av Nya krematoriet hållas.   

 

Tyvärr läcker byggnadens tak på ett flertal ställen. En 

oberoende första studie vad detta kan bero på har 

kommunicerats med arkitekten och arkitektens 

försäkringsbolag. I början av mars sker ett uppföljningsmöte 

i frågan. I övrigt så ligger kostnaderna för projektet inom av 

kommunfullmäktige anvisad budgetram.  

 Karin Söderling informerade om planeringen av den nya 

begravningsplatsen på Järvafältet. I slutet av 2013 fattade 

stadsbyggnadsnämnden beslut om inriktningen för den nya 

detaljplanen för området. Därför kommer det att pågå ett 

samråd under 2014 inför ny detaljplan och därmed tar 

planerna för den nya begravningsplatsen åter fart. 
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 Mats Larsson informerade att nya 

kylhuset/bisättningslokalen på Norra Begravningsplatsen 

invigdes den 21 januari 2014 av nämndens ordförande 

Annette Lundquist Larsson (M) inför ett 50-tal inbjudna från 

begravningsbyråbranschen, branschorganisationer, 

Stockholms läns landsting samt media. 

 

 

§ 12 Övriga frågor 

 

Magnus Jarnling (MP) ställde frågan om hur förvaltningen 

numera hanterar medlingsärenden när förvaltningens tidigare 

handläggare nu gått i pension. Mats Larsson svarar att en 

efterträdare är tillsatt och numera sköter dessa uppdrag. Det är 

svårt att uttala sig om handläggningen kommer att förändras då 

varje enskilt ärende är unikt.  

 

Med anledning av socialdepartementets remiss av betänkandet 

”Begravning - återvinning, nya begravningsmetoder och 

enhetlig begravningsavgiftssats” håller nämnden extra 

sammanträde den 5 mars kl 09.00, Hantverkargatan 3 D. 

 

 

 

 

 


